
SEDEM MESECEV PO UVEDBI
UKREPA DRUŽBENEGA
VARSTVA

Premiki v
Študentskem
centru

Razmere v Študentskem centru se stabili-
zirajo, vrsto zadev je začasni poslovodni
organ, ki ga je skupščina ob uvedbi ukrepa
družbenega varstva imenovala julija lani, že
sprovedel, a žal ukrepa še ne bo moč odpra-
viti.

Pri organiziranju prehrane ob sprejemlji-
vih cenah je bilo najbrže storjenega precej,
še posebej če izvzamemo, da je bilo prav to
jedro nerazumevanja. Narašča »prodaja«
hrane oziroma obisk se povečuje. Še 30.
septembra je bilo neizterjanih 3,7 stare mili-
jarde dinarjev za stanarine, trenutna situaci-
ja oziroma skupni dolg pa znaša 160 starih
milijonov. Velja poudariti, da stanarine do
sedaj še niso bile izterjane s tožbami. Domo-
vi so praktično zasedeni, v tem času je bilo
opravljeno investicijsko delo po programu,
kmalu pa se bo pričela gradnja še enega
doma in sicer v Rožni dolini s 192 ležišči.
Kolikšna bo izkazana izguba ob zaključku
leta, še ni podatkov, nedvomno pa bo bi-
stveno manjša od preje predvidene. Začasni
poslovni organ je vložil v dosedanjo sanacijo
razmer veliko truda in napora, kar potrjuje
tudi podatek, da je bilo na njegovih 28 sejah
sprejetih preko 200 sklepov.

Od zadolžitev, ki jih je občinska skupščina
poverila temu organu, sta v zamudi dve.
Priprave na oblikovanje samoupravnih ak-
tov sicer že tečejo, a žal referendum za
sprejem statuta študentskega centra še ni bil
izveden. Kot vzroke navajajo predvsem pro-
blem odsotnosti študentov (prazniki, seme-
stralne počitnice) kar pomeni, da ga bodo
sprejemali po vsej verjetnosti v začetku mar-
ca. Na področju dolgoročnih usmeritev od-
nosno sistemskih vzpostavitev primernega
financiranja so razgovori in dogovori sicer v
teku, vendar bi kazalo, da jih začasni poslo-
vodni organ skupaj še z drugimi dejavniki,
predvsem pa z ustanoviteljem - ljubljansko
univerzo pospeši.

Poročilo, ki ga bodo še kompletirali, bo
posredovano delegatom na marčevskem za-
sedanju skupščine.


